
 

 

 

Verslag vergadering 3 december 2024 
 

 

Verwelkoming nieuwe leden 
Wij verwelkomen met zeer veel plezier onze nieuwe leden: 

Sara VdV, Stephanie P en Angélique C, zij hebben alledrie instappers 

bij juf Mieke.  

 

Evaluatie Pietenfeest 
 

Ook dit jaar weer een prachtige editie, dankzij de weergoden, het St Maartencomité, en al 

onze helpers en het leerkrachtenteam. Wij hadden dit jaar dezelfde hoeveelheid besteld als 

vorig jaar + 1 extra bak van alles, dit bleek zeer snel te weinig, gelukkig hebben onze leden 

grote kelders met reserve en konden we terecht voor extra drank bij Marlies. 

Volgend jaar zelfde bestelling + 5 bakken extra, Narcis neemt de overige bakken toch terug, 

dus beter te veel dan te weinig. Veel mensen moesten wachten op levering van de drank en 

zijn dan doorgegaan, anders hadden we vast meer verkocht! 

 

Dit jaar hebben we 30 kg deeg klaargemaakt, goed voor 1200 pannenkoeken, deze waren 

zeer snel op door verkoop van meerdere pakketten tegelijk en aan het begin van de shift, 

waardoor we te weinig voorraad hadden om de drukte aan te kunnen na 16 uur.  

Voorstellen om 10 kg extra deeg te maken, een 3de bakplaat te huren, extra bakker, 

bakplaten worden op voorhand afgeblazen door Stef! 

Eventueel ook op voorhand pakketten laten bestellen en een aparte rij voor de bestellingen 

af te halen. 

 

Plaats van de koffie en toog herbekijken, nu liep de rij van de pannenkoeken net voor de 

toog, wat zorgde voor hinder en frustraties. 

 

Prijslijsten ook aanpassen, nu staat het nog per Jumpi, wat zorgde voor verwarring en 

discussies, vanaf nu werken we met euro’s, zo is het voor iedereen duidelijk. Tegen volgend 

jaar de prijzen bekijken en eventueel aanpassen.  

We wachten nog even op de factuur van de gemeente, maar voorlopig hebben we al een 

mooie winst geboekt van €2100.  

TO DO: suiker tellen + thee voorzien 

 

Het Pietenfeest voor volgend jaar staat ook al gepland op 19 oktober 2025! 

 

Wijnactie 

 
Dit jaar werkten we samen met Vini d’Amici, zij zijn samen met Tim de prijzen 

overeengekomen en wij krijgen hierop een bepaald percentage. Herinnering sturen, 

momenteel nog niet evenveel succes geboekt als vorig jaar. 



Wij merken dat er zeer veel via Payconiq wordt betaald, maar dat de mededeling vaak 

ontbreekt, wat het moeilijk maakt om de bedragen te linken aan een bestelling. Mogelijke 

oplossing zou zijn om data en tijdstip van betaling te vragen op bestelformulier. 

Afhaal mogelijk op 19/12 tussen 15u30 en 19 uur. 

Tim laat weten of er extra hulp nodig is voor verdeling. 

 

 

Grote voorleesweek  

 
Liep zeer goed! Dit jaar hebben de leerkrachten hun agenda zelf beheerd en de tijdsloten 

die voor hen pastte opengezet. Er kwam zeer veel respons, en ook de kinderen genoten van 

deze momenten. Er is bij juf Mieke zelfs een fijne samenwerking uitgekomen, met iemand 

die iedere maandag zal komen voorlezen. 

42 bedankjes voorzien, deze zijn allemaal uitgedeeld! 

 

Kerstdrink 

 
Wij willen dit jaar iets nieuws proberen, en schakelen over naar een  Nieuwjaarsdrink. De 

Warmathon en Kerstdrink liggen te dicht bij elkaar en we merken dat de meesten niet op 

beide evenementen aanwezig zijn, blijven plakken. Ook dit jaar zou de drink een week later 

dan de Warmathon doorgaan, vandaar de beslissing om het over een andere boeg te 

gooien. De Glühwein uit Stef’s kelder wordt aan de school geschonken en wij zullen op de 

drink cava, water, bier en fruitsapjes voorzien, alsook nootjes op de tafels. 

Het concept dat iedereen zijn eigen glas, mok; beker, ... meeneemt blijft, maar we voorzien 

voor alle zekerheid extra bekers. Ook de vrije bijdrage blijft en deze gaat integraal naar de 

pot van de ouderraad voor aankoop schoolmaterialen. 

Nicky ontwerpt de affiche, Nele bestelt 10 dozen cava bij Henriette ( mogen worden 

teruggebracht) Angelique koopt 3 bakken bier en een pak water, Lien voorziet de nootjes en 

150 brikken fruitsap. 

 

 

Varia  

 
Alle leerkrachten ontvingen reeds hun klasbudgetten en juf Mieke liet ons ook het aantal 

instappers weten na de herfstvakantie, ook dat is in orde. 

Dames van de opvang zouden zeer graag kleine picknicktafels willen voor op het grasplein. 

Dit is niet dringend, tegen de zomer is OK, nu is het toch te snel donker en zitten ze sneller 

binnen. Geen grote tafel zoals eerst aangekaart! 

De allerkleinsten vallen vaak in slaap bij Gracy, hiervoor zouden we een buggy aankopen 

zodat de kleintje erin kunnen liggen maar toch mee op de speelplaats blijven.  

Als een toezichter met hen naar binnen moet, is er te weinig toezicht voor het aantal 

leerlingen in de naschoolse opvang. 

 

De volgende vergadering vindt plaats op maandag 20 januari 2025. 

 

Aanwezigen 

 



Mevrouw Kathleen Sara VdV 

Juf Mieke Sophie V. 

Juf Kim Tim De K. 

Nele V. Lien B. 

Stef C. Sophie C. 

Stephanie P. Nikie P. 

Angelique C. Riet V. 

 
 

 


